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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  БРУСАРЦИ 
 

            3680 гр.БРУСАРЦИ, ул.„Георги Димитров“ № 85,  тел. 09783 / 22-11, факс. 09783 / 29-11, 
 www.brusartsi.com, e-mail: zbg@abv.bg, CvetelinaBorislavova@gmail.com  

 
Препис-извлечение! 

  
П Р О Т О К О Л  

№ 4 
 

Днес, 29.12.2011 г. от 13:00 ч. в заседателната зала на Общинска администрация се 
проведе заседание на Общински съвет. 
Присъстваха: 

1. Катя Крумова Додева - Председател  
2. Асен Димитров Арсенов 
3. Валери Любенов Тодоров 
4. Валентин Петров Василев  
5. Вельо Цветанов Велев 
6. Георги Димитров Ценов 
7. Деми Борисов Димитров  
8. Димитър Маринов Митов - отсъства 
9. Йордан Владиславов Йорданов - отсъства 
10. Лилия Владимирова Петрова 
11. Славчо Кирилов Славчев 
12. Цветана Иванова Живкова 
13. Юлия Робинзонова Каменова 

В заседанието взеха участие:  
Наташа Михайлова Димитрова - Кмет Община Брусарци; 
Наталия Руменова Димитрова - Зам. Кмет Община Брусарци; 
Петър Цветков Димитров - Зам. Кмет Община Брусарци; 
Галина Арсенова Владиславова - Секретар Община Брусарци; 

      Василка Костадинова Илиева - Ст.специалист "Бюджет и финанси"; 
Поля Рангелова Петрова - Гл. Експерт „ФСД”; 
Василка Костадинова Илиева - Ст. Специалист „Бюджет и финанси”; 
Кмет с. Смирненски - Бойка Георгиева Христова; 
Кмет с. Крива бара - Петър Борисов Спасов - отсъства;  
Кмет с. Дондуково - Румен Йосифов Савов; 
Кмет с. Василовци - Огнян Иринов Йорданов; 
Кметски наместник Буковец - Кръсто Цаков Георгиев; 
Кметски наместник Княжева махала - Николай Малинов Никитов. 
 
 

КАТЯ ДОДЕВА - ПРЕДСЕДАТЕЛ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ: Дами и господа, откривам 
четвъртата редовна сесия на Общински съвет Брусарци. В залата присъства необходимият брой  
общински съветници, отсъстват Димитър Митов, Йордан Йорданов, на лице е кворум и 
заседанието на Общински съвет е законно.  Колеги общински съветници, пред вас е раздаден 
дневният ред. Длъжна съм да ви запозная с постъпило Искане Вх. № 49 от 29.12.2011г. от 
Борислав Николов Кръстев – Директор на ОУ „П. К. Яворов” с. Крива бара, общ. Брусарци, 
относно точка 1 от дневния ред. Уважаема г-жо Председател, тъй като преблемът отразен в 
писмо Вх. № 180 от 22.11.2011г., бе решен считам за ненужно да бъде взето решение на 
Общински съвет Брусарци и оттеглям внесеното от мен писмо. Уважаеми коллеги предвид 
гореизложеното и съгласно чл. 58 от Правилника за организация и дейността на ОбС Брусарци, 
предлагам точка 1 от дневния ред да отпадне. Който е съгласен моля да гласува. 
 



 2/2 

Предложението за отпадане на точка 1 от Дневния ред беше гласувано: 
От общ брой съветници – 13, присъствали – 11.  
Гласували : “за” –  11, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 

 
КАТЯ ДОДЕВА: Който е съгласен с така предложения дневен ред, моля да гласува. 
 
Предложението за Дневния ред беше гласувано: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 11.  
Гласували : “за” –  11, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 

 
ДНЕВЕН РЕД: 

1. Писмо от МБАЛ Д-Р СТАМЕН ИЛИЕВ АД, гр. Монтана, относно дарение за 
православен параклис. 

      Докладва: Асен Димитров Арсенов – Зам. Председател Общински Съвет Брусарци 
 

2. ПИТАНИЯ 
 

По първа точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Писмо от МБАЛ Д-Р СТАМЕН ИЛИЕВ, гр. Монтана, докладва Асен Арсенов 
– Зам. Председател на ОбС Брусарци.  
АСЕН АРСЕНОВ: Комисиите са допуснали точката до дневния ред и проекта за решение, 
което предлагаме на общинския съвет е следния: На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и 
във връзка с писмо Вх. № 3/11.11.2011г. от болница Д-Р СТАМЕН ИЛИЕВ, гр. Монтана, ОбС 
Брусарци реши, поради липса на финансови средства да не се прави дарителска вноска по 
набирателната сметка за построяване на православния храм на МБАЛ Д-Р „СТАМЕН ИЛИЕВ” 
АД  гр. Монтана.  
КАТЯ ДОДЕВА: Колегия, който е съгласен, моля да гласува „ЗА”.   
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 21 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и във връзка с писмо Вх. № 3/11.11.2011г. от 
МБАЛ Д-Р СТАМЕН ИЛИЕВ, гр. Монтана  

РЕШИ: 
поради липса на финансови средства да не се прави дарителска вноска по набирателната 

сметка за построяване на православния храм на МБАЛ Д-Р „СТАМЕН ИЛИЕВ” АД  гр. Монтана. 
  
Гласували: 
От общ брой съветници – 13, присъствали - 11.  
Гласували : “за” –  11, “против” – 0, “въздържал се” -  0; 
 
По втора точка:  
КАТЯ ДОДЕВА: Давам думата за питания. 
КАТЯ ДОДЕВА: Други питания има ли? Закривам заседанието на ОбС. 
 
След изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 13:45. 

 
ПРОТОКОЛЧИК: (ПП)                                    ПРЕДСЕДАТЕЛ: (ПП)                    

          (Ц. Бориславова)                                                      (К. Додева) 
 
 

Изготвил: 
Цветелина Бориславова,  
Техн. сътрудник Общински съвет 
 


